
 

               

ΕΡΩΤΗΣΗ
Αθήνα, 18/03/2020     

Του Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων
   

                  
        

ΘΕΜΑ: «Αδικαιoλόγητη πτώση τιμών χονδρικής στα προϊόντα τους 
καταγγέλλουν οι κτηνοτρόφοι του Τυρνάβου»

Κύριε Υπουργέ, 

Χρόνια άλυτα είναι τα προβλήματα της ευρύτερης περιοχής του Τυρνάβου και
μηδενική η ανταπόκριση της Πολιτείας για  την επίλυσή τους.  Συγκεκριμένα,
κτηνοτρόφοι  της  άνω  περιοχής  μας  ανέφεραν  ότι,  η  τιμή  χονδρικής  του
αιγοπρόβειου γάλακτος παραμένει δραματικά χαμηλή. Καταγγέλλουν την
αναίτια  και  αδικαιολόγητη  μείωσής  της,  στην  οποία  προέβησαν  οι
γαλακτοβιομηχανίες,  τα  προηγούμενα  χρόνια,  παρ’  ότι,  όλα  τα  σχετικά
οικονομικά στοιχεία (εξαγωγές φέτας, κατανάλωση τυροκομικών, ισολογισμοί
βιομηχανιών) δεν συνηγορούσαν προς την κατεύθυνση αυτή. Οι κτηνοτρόφοι
της  ευρύτερης  περιοχής  του  Τυρνάβου  καταγγέλλουν,  επίσης,  τις
εξευτελιστικές τιμές χονδρικής του αιγοπρόβειου κρέατος. Αναφέρουν ότι,
οι τρέχουσες τιμές χονδρικής είναι χειρότερες από τις αντίστοιχες περσινές.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

1. Τι προτίθεσθε να πράξετε, ώστε να αυξηθεί η τιμή χονδρικής πώλησης του
παραγόμενου από τους κτηνοτρόφους της ευρύτερης περιοχής του Τυρνάβου
γάλακτος προς τις γαλακτοβιομηχανίες;

2. Τι προτίθεσθε να πράξετε, ώστε να αυξηθεί η τιμή χονδρικής πώλησης του
παραγόμενου από τους κτηνοτρόφους της ευρύτερης περιοχής του Τυρνάβου
αιγοπρόβειου κρέατος προς τις γαλακτοβιομηχανίες;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ


